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دکترطهرانچیدرنشستمشترکدانشگاه
آزادوکمیتهامدادامامخمینی)ره(مطرحکرد

 دانشگاه آزاد 
پایگاه اجتماعی پویش 

»ایران همدل«

   دانشگاه آزاد پایگاه اجتماعی 
پویش »ایران همدل«

یـــش »ایـــران همـــدل« دانشـــگاه آزاد و کمیتـــه امـــداد  نشســـت پو
امام خمینی)ره( با حضور دکتر محمدمهدی طهرانچی رئیس دانشگاه 
آزاد اسلامی، سیدمرتضی بختیاری رئیس کمیته امداد امام خمینی )ره(، 
علی سروری مجد قائم ریاست دانشگاه، داریوش جاوید معاون توسعه 
و مدیریت منابع دانشگاه جمعی از رؤسای  واحدهای استان تهران و 
حضور مجازی رؤســـای اســـتان ها و واحد های دانشـــگاه آزاد دیروز در 

سازمان مرکزی دانشگاه برگزار شد.
دکتر طهرانچی در این نشست با گرامیداشت یاد و خاطره سیدمقاومت 
و شـــهید سیدهاشـــم صفی الدین، بـــه حضور فعال واحـــد برون مرزی 
دانشگاه آزاد در لبنان اشاره کرد و گفت: »زمانی که به محضر سیدحسن 
نصرالله رسیدیم، ایشان دانشگاه آزاد را به عنوان معین نظام علمی لبنان 
انتخاب کرده بودند. اکنون شـــرایط این گونه شـــده که ما رســـالت مان 
، شـــاهد و ناظـــر و امروز  را درحالـــی انجـــام دهیم که این شـــهید بزرگوار
هِـــم یُرزَقـــونَ« هســـتند و تلاش ما را  بِّ مبســـوط الید تر از دیـــروز و »عِنـــدَ رَ
می بینند.« رئیس دانشگاه آزاد ادامه داد: »ما با ایشان پیمان بستیم که 
نْفُسِهِمْ« است. امروز وقت 

َ
مْوَالِهِمْ وَأ

َ
هستیم و این پیمان درحقیقت »بِأ

مْوَالِهِمْ« نیاید 
َ
مْوَالِهِمْ« به کمک بیاید. تا »أ

َ
آن است که دانشگاه آزاد با »أ

نْفُسِـــهِمْ« اســـت هویدا نمی کند. 
َ
معنای تحقق بخشـــی باری را که به »أَ

نْفُسِهِمْ« یعنی همه وجوه دانشگاه باید پای کار بیایند. مسئله اموال 
َ
»بأ

مســـئله بعدی اســـت که حتماً باید جریان دانشـــگاه، اساتید و شبکه 
بیش از یک میلیون و 380 هزارنفری دانشجویان و خانواده آنها به عنوان 

یک فرهنگ پای کار بیاید.«
مْوَالِهِمْ« معنا پیدا می کند، یعنی 

َ
کیـــد کرد: »وقتی »أ دکتـــر طهرانچی تأ

این فرهنگ نماد بیرونی پیدا می کند و جامعه متوجه می شود که این 
حرکت، تعظیم شـــعائرالله اســـت. امروز شعائر الهی بالاتر از حمایت از 
مقاومت نیســـت و پرچم این شـــعار خداوند باید سرفراز بماند که »فَإِنَّ 
ِ هُـــمُ الغالِبونَ« و این حادث نمی شـــود، مگر اینکه همه پای 

حِـــزبَ الَلّ
« نصرت در همه  َ َ یَنصُرکُم« امروز »تَنصُرُواْ ٱلَلّ هم بیاییم. »إِن تَنصُرُواْ ٱلَلّ
... به حزب الله و شرایطی است که بر  ابعاد فرهنگی، آموزشی، علمی و

خانواده آنها حادث شده است.«
کیـــد بر فعال شـــدن شـــبکه های اســـاتید،  رئیـــس دانشـــگاه آزاد بـــا تأ
دانشـــجویی و بانوان دانشـــگاه گفت: »هریک از خانم های دانشـــگاه 
آزاد می توانند با همراهی یک خانواده لبنانی از طریق فضای مجازی، 
پشتیبانی فکری را بر عهده بگیرند. این حمایت باید بتواند بروز و ظهور 
داشته باشد تا به حول و قوه الهی دانشگاه آزاد با همراهی کمیته امداد 
امام)ره( بتواند در پویش »ایران همدل« کار عملی بزرگی انجام دهد و 
دانشگاه پایگاه اجتماعی این حرکت باشد. قرارگاه دانشگاه به هیچ وجه 

نباید سازمانی باشد و باید کاملاً مردمی اداره شود.«
دکتـــر طهرانچـــی خاطرنشـــان کرد: »دانشـــگاه آزاد رســـالت خـــود را در 
حرکت آفرینی، موج آفرینی و نقش آفرینی جدی در پویش »ایران همدل« 
انجام خواهد داد. همه واحدهای دانشگاهی باید شورای مربوط به این 
یم بتوانیم  حرکت را تشکیل دهند تا با همراهی ای که با کمیته امداد دار
نْفُسِهِمْ« معنا ببخشیم و در 

َ
مْوَالِهِمْ وَأ

َ
به حرکت فرهنگی و پشتیبانی »بِأ

این مقاومت سهم خود را ایفا کنیم.«
در ادامه بختیاری، رئیس کمیته امداد امام خمینی)ره( نیز با قدردانی 
از اقدام دانشگاه آزاد در راه اندازی قرارگاه کمک رسانی به مردم مظلوم 
فلسطین و لبنان گفت: »قرارگاه محلی برای کار عملیاتی است که انجام 

کارها در آن زمان بر نباشد. قرارگاه باید برنامه های به روز داشته باشد تا 
بتواند در خدمت جامعه هدف قرار بگیرد. جای تشکر دارد که دانشگاه 
آزاد دردمندانه و دغدغه دار این نشست را با حضور رؤسای استان ها و 

واحدهای دانشگاهی برگزار کرد.«
رئیـــس کمیتـــه امداد امام خمینی)ره( خاطرنشـــان کرد: »پویش »ایران 
همدل« کار بزرگی انجام داد. دشمن درصدد از بین بردن اصل اسلام 
است و باید با همه توان در میدان باشیم. از دانشگاه آزاد تشکر می کنم 
که قرارگاه کمک رســـانی به مردم مظلوم فلســـطین و لبنان را راه اندازی 
کرد تا بتوانیم در خدمت یاری به مردم فلســـطین و غزه باشـــیم.« احمد 
صالحی آرا، رئیس قرارگاه کمک رسانی به مردم مظلوم فلسطین و لبنان 
نیز در ابتدای این نشست گزارشی از راه اندازی این قرارگاه و مشارکت 
در قالب پویش ایران همدل ارائه کرد و گفت: »دانشـــگاه آزاد با ایجاد 
قرارگاه به دنبال مشارکت خانواده بزرگ اساتید، دانشجویان و کارکنان 

در جهت کمک رسانی به مظلوم غزه و لبنان است.«
حبیب الله آسوده، معاون توسعه مشارکت های مردمی کمیته امداد امام 
خمینی)ره( نیز بر لزوم توجه دانشگاه به حوزه تبیینی جریان مقاومت 
و کمک به مظلوم و انســـانیت و ایجاد جریان دانشـــجویی و اساتید در 

کید کرد. این حوزه تأ

   نهادی مقدس تر از دانشگاه 
برای حمایت از جبهه مقاومت نداریم

، سرپرست دانشگاه آزاد استان تهران با  مراسم معارفه علیرضا فیروزفر
 ، حضور دکتر محمدمهدی طهرانچی، رئیس دانشگاه آزاد؛  بیژن رنجبر
قائم مقام رئیس دانشـــگاه آزاد؛ معاونان و مدیران کل ســـازمان مرکزی؛ 
مســـئولان دانشـــگاه آزاد اســـتان تهران و رئیس و اعضای شـــورای شـــهر 
زنجان برگزار شـــد.  دکتر محمدمهدی طهرانچی، رئیس دانشـــگاه آزاد 
، سرپرست دانشگاه آزاد استان تهران  در مراسم معارفه علیرضا فیروزفر
که روز گذشـــته در ســـازمان مرکزی دانشگاه آزاد برگزار شد، یاد شهدای 
انقلاب اســـلامی، شـــهدای امنیت، شهدای مقاومت و سید شهدای 
کید کرد: »روزی که خداوند  مقاومت را گرامی داشت. دکتر طهرانچی تأ
حضرت آدم ابوالبشر را آفریدند به وی فرمودند آنچه که یاد گرفته ای را 
ئکه الله این بود که به خداوند گفتند  ای حضرت  عرضه کن؛ اشکال ملا
حق انسانی را خلق کردید که خونریز است، خداوند به آن ها می فرماید 
من چیزی می دانم که شما نمی دانید.« وی با اشاره به حادثه آمستردام 
هلند، اظهار کرد: »شعارهایی که در آمستردام هلند شنیده شد، بسیار 
دردآورتر از کشته های غزه بود. در آمستردام شعار دادند که فلسطینی ها 
دیگر مدرسه لازم ندارند، چراکه ما بچه های آن ها را کشته ایم. درد است 

که بکشید و به کشته خویش افتخار کنید.« 
ئکه الله ایـــن وجه را می دیدند، اما  رئیـــس دانشـــگاه آزاد ادامـــه داد: »ملا
خداوند عالم، وجه دیگری را می دید که فرمودند من می دانم چیزی را که 
شما نمی دانید. در این زمینه وقتی که شما سید مقاومت را می بینید، 
وقتی که جانشینان او را می بینید، وقتی که مجاهدان را می بینید، وقتی 
که صحنه شـــهادت شـــهید سنوار را می بینید که کافی بود روی خود را 
باز کند که اگر این کار را می کرد، مطمئناً کشـــته نمی شـــد، همه این ها 
در مقابل آن رذالت ها، افتخاراتی است که باید به آن تکیه کرد.« دکتر 
طهرانچی در ادامه با بیان اینکه مقام معظم رهبری فرموده اند ما خیزش 
جدید علمی لازم داریم، اضافه کرد: »اگر ما در علم توانمند باشیم، غزه ای 
پیش نخواهد آمد و جنوب لبنان این گونه مورد هجمه واقع نمی شود. 
اگر در علم پیشرو باشیم، بچه ها در غزه این گونه به قتلگاه نمی روند.« 

کیـــد بر اینکه دانشـــگاه برای اینکه بتوانـــد خلق قدرت کند،  وی بـــا تأ
محور است، اظهار کرد: »فردای صبح وعده صادق، مقام معظم رهبری 
فرمودند که ما به خیزش علمی نیاز داریم. نباید بی حرکت بمانیم، چون 

دشمن نمانده است.« 
رئیس دانشگاه آزاد افزود: »بلاشک این اتفاقاتی که افتاد، تصمیم امروز 
نیســـت، این پاســـخ آن روزی است که رؤسای نظام سلطه همه گفتند 
که بشار اسد باید برود و فقط یک نفر گفت که بشار باید بماند و حرف 
او انجـــام شـــد. امـــروز می خواهند انتقام دیـــروز را بگیرند که آن داعش 
وحشی را مسلط کرده بودند و می خواستند او را پایدار کنند، اما سردار 
ما به عنوان سرباز این ملت، سید مقاومت و حشد الشعبی که همراه او 
بودند نگذاشتند و آن روز آن ها تصمیم گرفتند که انتقام بگیرند.« رئیس 
دانشـــگاه آزاد خاطرنشـــان کرد: »اگر باور داشته باشیم که علم می تواند 
قدرت آفرین باشد، اگر باور داشته باشیم که دست بالای علم می تواند 
نجات بخش باشد، یک لحظه آرام نخواهیم گرفت، یک لحظه از حرکت 
نخواهیم ایستاد و با همه توان و شب و روز فعالیت خواهیم کرد؛ چرا که 
نهـــادی مقدس تـــر و بهتر از دانشـــگاه برای جهـــاد و حمایت از جبهه 
یم، به این شرط که هیچ روزی را به غفلت طی نکنیم.«  مقاومت ندار

دکتر طهرانچی در ادامه ضمن قدردانی از دکتر رنجبر و دکتر عطارزاده 
که جهادگونه در دانشگاه آزاد استان تهران تلاش کردند، گفت: »برای 
، سرپرست جدید دانشگاه آزاد استان تهران که یک مدیر  دکتر فیروزفر
ع( هســـتند، آرزوی توفیق می کنم.  توانمند، ولایی و محب اهل بیت)
همچنیـــن از شـــورای شـــهر زنجان تشـــکر می کنم که اجـــازه دادند این 
سرباز مردم خوب زنجان در یک سنگر مهم و دارای اهمیت حیاتی، 
وارد شده و بتواند نقش آفرینی کند.« وی در بخش دیگری از سخنان 
یْدِی 

َ
بَحْرِ بِمَا کَسَبَتْ أ

ْ
بَرِّ وَال

ْ
فَسَادُ فِی ال

ْ
خود با اشاره به آیه شریفه »ظَهَرَ ال

هُمْ یَرْجِعُونَ« )فساد، در خشکی 
َّ
عَل

َ
وا ل

ُ
ذِی عَمِل

َّ
اسِ لِیُذِیقَهُمْ بَعْضَ ال النَّ

یا به خاطر کارهایی که مردم انجام داده اند آشکار شده است؛ خدا  و در
می خواهد نتیجه بعضی از اعمالشان را به آنان بچشاند، شاید ]به سوی 
حـــق[ بازگردنـــد!( افزود: »براســـاس این آیه شـــریفه مردم به دســـت خود 
فضایی آماده کردند که این فضا فساد فی البر و بحر است و آنچه که 
از ناخرسندی ها فراهم کرده اند را می چشیدند. حال سؤالی که مطرح 
می شـــود این اســـت که چرا خداوند می خواست این موضوع را به مردم 
بچشاند؟ جوابش این است که خداوند می خواست انسان به مبنایی که 
کید کرد: »تا ما ندانیم  برای او آفریده شد، برگردد.«  رئیس دانشگاه آزاد تأ
یم، اتفاقی  علم و دانشگاه چیست و برمبنای نگاه صحیح، آن را نساز
نخواهد افتاد. ما در این زمینه یک لغت مصادره شده به نام »درخت 
یم. غرب مدعی اســـت درختی که ما نیز معتقدیم خداوند  دانش« دار
، اما شـــیطان او را وسوسه کرد و  به آدم ابوالبشـــر فرمود به آن نزدیک نشـــو
انســـان به این درخت نزدیک شـــد، درخت دانش است. غرب از ابتدا 
به بچه های خود می گوید عالم یک خالقی دارد، اما خالق عالم گفته 
، اما آدم ابوالبشر نزدیک شد، میوه آن  به درختی در بهشت نزدیک نشو
درخت را خورد و امروز را برای شما ساخت. غرب، علم را ثمره عصیان 
بشـــر می بیند. بنابراین غرب مدعی اســـت که اگر ما امروز یک فناوری 
یم، آن نتیجه عصیان بشر است. اگر آدم ابوالبشر به آن درخت هیچ  دار
وقت نزدیک نمی شـــد، ما به این نقطه نمی رســـیدیم، این تحلیل غرب 
اســـت.« وی ادامه داد: »این موضوع مصادره غرب از اتفاقی اســـت در 
ابتدای خلقت. مشکل اینجاست که ما هیچ گاه نگاهمان را نسبت به 
این اتفاق تحلیل نکردیم و با افتخار مقالات خود را در مجموعه مجلات 
الزویر ذیل آرم درخت دانش غرب چاپ می کنیم و می گوییم بله، این 

هم میوه ای از آن درخت است. ما تا نگاهمان را اینجا اصلاح نکنیم، 
اتفاقی نمی افتد و در این زمینه لازم است به دیدگاه قرآن مراجعه کنیم.« 
کید بر اهمیت رجوع به دیدگاه قرآن درخصوص  دکتـــر طهرانچـــی با تأ
چیستی علم، اظهار کرد: »خیزش علمی مبنای علمی لازم دارد، قرآن 
وهَا 

ُ
مْ یَحْمِل

َ
وْرَاةَ ثُـــمَّ ل وا التَّ

ُ
ل ذِیـــنَ حُمِّ

َّ
به صراحـــت در آیه شـــریفه »مَثَلُ ال

 ُ ِ وَالَلّ
بُوا بِآیَاتِ الَلّ

َّ
ذِینَ کَذ

َّ
قَوْمِ ال

ْ
سْفَارًا  بِئْسَ مَثَلُ ال

َ
حِمَارِ یَحْمِلُ أ

ْ
کَمَثَلِ ال

الِمِینَ« می گوید اگر علم باور نشـــود و در وجود شـــما 
ّ

قَوْمَ الظَ
ْ
 یَهْدِی ال

َ
لا

جاری و ســـاری نشـــود، از آن بهره ای نخواهید برد، پس اگر می خواهید 
عالم باشید باید علم را با همه وجود درک کنید، علم یک کت یا لباس 
ید. علم عینک نیست که بتوانید  نیست که بتوانید آن را از تن بیرون آور
ید، بلکه علم مایه وجودی اســـت.« رئیس دانشگاه  آن را از چشـــم بردار
کید بر اهمیت گزاره ها در علم گفت: »امروز دعوا برسر  آزاد در ادامه با تأ
گزاره هاســـت، آن چیزی که ما از علم می بینیم، این اســـت که معمولاً 
گزاره ها برون داد یک سخن علمی است. خداوند به خوبی در قرآن درمورد 
نْیَا 

ّ
حَیَاةِ الدُ

ْ
ابِتِ فِی ال

ّ
قَوْلِ الثَ

ْ
ذِینَ آمَنُوا بِال

َّ
ُ ال تُ الَلّ گزاره ها به آیه های »یُثَبِّ

 
َّ

وا مَا هِیَ إِلا
ُ
ُ مَا یَشَاءُ« و »وَقَال یَفْعَلُ الَلّ الِمِینَ  وَ

ّ
ُ الظَ  الَلّ

ّ
یُضِلُ خِرَةِ  وَ

ْ
وَفِی ال

مٍ  
ْ
لِکَ مِنْ عِل

َ
هُمْ بِذ

َ
هْرُ  وَمَا ل

ّ
 الدَ

َّ
نْیَا نَمُوتُ وَنَحْیَا وَمَا یُهْلِکُنَا إِلا

ّ
حَیَاتُنَا الدُ

ونَ« اشاره می کند.« وی با بیان اینکه علم بروزش با گزاره 
ّ

 یَظُنُ
َّ

إِنْ هُمْ إِلا
است، افزود: »کتاب ها، مقالات، گزاره ها در این زمینه مدنظرند، اما یک 
بطنی وجود دارد. میوه درخت دانش، گزاره ها هستند، اما یک بطنی نیز 
 ... وجود دارد، در مغرب زمین به آن بطن پارادایم، مکاتب، نظریه، روش و
می گویند، اما در قرآن بسیار زیبا نقل می کند؛ در مسئله پیامبر )ص( 
عـــده ای بـــه خداوند ظن جاهلی نه ظن عالمانه دارند و گزاره ای را ارائه 
می دهند، بعد خداوند می فرماید این ها این گزاره را مطرح می کنند، اما 
مشکل اصلی در قلوب آن هاست. مشکل اندیشه آنهاست، اندیشه تمیز 
نشـــده اســـت که گزاره غلط است، پس منشأ تقابل گزاره ها، دل و تفکر 
است.« دکتر طهرانچی ادامه داد: »قرآن کریم در خیلی از جاها وقتی که 
 مَنْ کَانَ 

َّ
ةَ إِلا جَنَّ

ْ
نْ یَدْخُلَ ال

َ
وا ل

ُ
گزاره مطرح می شود مانند آیه شریفه »وَقَال

هُمْ« جواب می دهند: »قُلْ هَاتُوا بُرْهَانَکُمْ إِنْ  مَانِیُّ
َ
کَ أ

ْ
وْ نَصَارَی تِل

َ
هُودًا أ

. پس گزاره  کُنْتُمْ صَادِقِینَ« یعنی گزاره ات را گفتی، حالا ادله ات را بگو
اساساً یک پشتوانه دارد و همه جا قرآن در مقابل گزاره ها طلب برهان 
کرده است.« وی در ادامه با اشاره به آیات سوره نمل گفت: »این آیات 
بســـیار زیبا هستند و با ســـؤال های پی درپی شروع می شوند، خداوند 
کید  در ایـــن آیـــات بعـــد از ســـؤال های پی درپی برهـــان می خواهد و تأ
دارد اگر جوابت غلط اســـت برای این اســـت که درکت غلط اســـت. 
وقتی درک علمی وجود نداشـــته باشـــد، گزاره ها ناقص اســـت.« رئیس 
دانشگاه آزاد در ادامه با اشاره به مباحث تفصیلی درخصوص »علم، 
ســـلطان و کلمه« تصریح کرد: »براســـاس آیات قرآن گزاره می تواند قول 
طیب باشد و می تواند قول خبیث نیز باشد. پس ما برای گزاره سلطان 
می خواهیم، العلم السلطان، اگر بخواهیم در افکار سماوات و الارض 
یم. در این زمینه خداوند می فرماید:  نفوذ داشته باشیم سلطان لازم دار
مٌ  وَمَا 

ْ
هُمْ بِهِ عِل

َ
یْسَ ل

َ
طَانًا وَمَا ل

ْ
 بِهِ سُـــل

ْ
ل ّ

مْ یُنَزِ
َ
ِ مَا ل

یَعْبُدُونَ مِنْ دُونِ الَلّ »وَ
» الِمِینَ مِنْ نَصِیرٍ

ّ
لِلظَ

وی ادامه داد: »همچنین براساس آیات قرآن سلطان ممکن است »مَا 
تَاهُمْ«، »سُلطان 

َ
طَانٍ أ

ْ
طَانًا«، »سُل

ْ
 بِهِ سُل

ْ
ل ّ

طَانٍ«، »مَا یُنَزِ
ْ
ُ بِهَا مِنْ سُل  الَلّ

َ
ل نَزَّ

بیّن«، »سُلطان عندکم« باشد. پس چیزی که غربی ها می گویند پارادایم، 
کم که از نظر  من به آن ســـلطان می گویم. پارادایم یعنی چهارچوب حا
ما همان ســـلطان اســـت.« دکتر طهرانچی با اشاره به مفاهیم سلطان، 
برهان، ادراک، اسما و کلمه، اظهار داشت: »پس درخت دانش آن چیزی 

، هم درخت طیب بود،  که خداوند فرمود انســـان برو و از آن میوه بخور
، به درخت  هم درخت خبیث بود. به درخت طیب گفت نزدیک شو
. پس درخت دانش چیزی نیست که از میوه  خبیث گفت نزدیک نشو
آن خـــورده شـــد و مـــا به زمیـــن آمدیم.« دکتر طهرانچـــی در پایان با بیان 
اینکه این موضوع که ســـیب نماد عصیان اســـت، در مکتب غربی ها 
مورد توجه است، گفت: »در مکتب ما که برگرفته از قرآن است اینگونه 
نیســـت. در مکتب ما درخت نماد عصیان نیســـت، پس در منظر ما 
یشـــه اش سلطان است، ســـاقه اش برهان است،  علم درخت اســـت، ر
شـــاخه اش اســـما اســـت و میوه اش کلمه اســـت. باید به این مسائل در 
، قائم مقام رئیس دانشـــگاه آزاد نیز در  دانشـــگاه ها توجه شـــود.«  رنجبر
این مراســـم با بیان اینکه دانشـــگاه آزاد اســـتان تهران دارای پتانسیل ها 
و امکانات بســـیار بالایی است، گفت: »مسئولان دانشگاه آزاد استان 
تهـــران همگـــی با توانمندی های علمی اجرایـــی بالایی اند و مجموعه 
دانشـــگاه آزاد اســـتان تهران همگی یکرنگ، همدل و در راه رسیدن به 
اهداف دانشـــگاه تلاش می کننـــد.« وی ضمن آرزوی توفیق برای دکتر 
، سرپرست دانشگاه آزاد استان تهران اظهار کرد: »دکتر فیروزفر  فیروزفر
از مدیران بســـیار باتجربه و شـــهردار سابق شهر زنجان هستند و قطعاً 

می توانند در این دانشگاه موفق عمل کنند.« 

بدون هم افزایی نیروی انسانی کار دانشگاه پیش نخواهد رفت
، سرپرســـت دانشـــگاه آزاد استان تهران با بیان  در ادامه مراســـم فیروزفر
اینکه دانشـــگاه به عنوان جایگاه علم امروز با مســـائل متعددی رو به رو 
اســـت، گفت: »یکی از مهم ترین مســـائل در دانشگاه ارتباط با جامعه 
مخاطب اســـت، ما امروز در دانشـــگاه با نســـل جوان که به اصطلاح به 
نسل Z معروف است، مواجهیم. این نسل جوان مرزها را تغییر دادند و 
محیطی که در آن پرورش یافته اند، با محیطی که ما در آن پرورش یافته 
بودیم، کاملاً متفاوت است. بنابراین لازم است با تدبیر سیاست های 

درست همراه و در کنار این نسل در دانشگاه باشیم.«
وی در ادامـــه بـــا بیان اینکه حرکت شـــتابان فناوری و نـــوآوری در دنیا 
یکی دیگر از مسائلی است که باید در دانشگاه به آن توجه کرد، افزود: 
»در حـــال حاضـــر انقلاب صنعتی وارد نســـل پنجم شـــده و در مســـیر 
فوق هوشمند ســـازی حرکت می کند و دانشـــگاه نیز باید بتواند در این 
مســـیر حرکـــت کنـــد. ما باید برای ورود به نســـل پنجم انقلاب صنعتی 
پلتفرم ســـازی، راه اندازی سامانه های اینترنتی و ایجاد دانشکده های 
موضوعـــی و مهارتـــی را موردتوجـــه قـــرار می دادیـــم و خوشـــبختانه این 
موضوعـــات در دانشـــگاه آزاد بـــا حضور دکتر طهرانچی انجام شـــده و 
بسترش فراهم است.«فیروزفر با بیان اینکه بستر در دانشگاه آزاد برای 
پیشرفت فراهم است و فقط همت و قوی شدن لازم دارد، اظهار کرد: 
»برای قوی شدن، سرمایه بزرگ نیروی انسانی دانشگاه بسیار مهم است 
و حتماً باید موردتوجه قرار گیرد. بدون حرکت هم افزایانه نیروی انسانی 
دانشگاه کار پیش نخواهد رفت.« وی در ادامه با بیان اینکه سند تحول 
دانشگاه آزاد راه را مشخص کرده است، افزود: »این سند که به خوبی با 
توجه به بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی و تدابیر مقام معظم رهبری تدوین 
شده، کاملاً مشخص کننده راه است. این سند هدف گذاری کرده که 
دانشگاه به یک نهاد پیشرفت جامعه اسلامی تبدیل شود؛ بنابراین لازم 

است این سند را نقشه راه قرار داد.«
وی در پایان خاطرنشان کرد: »دانشگاه آزاد استان تهران دارای موقعیت 
و پتانسیل های منحصر به فرد است و امیدواریم بتوانیم در این دانشگاه 

موفق عمل کنیم.«
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